
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 23. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 kwietnia 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Panie Ministrze! 

PKP Nieruchomości kilka lat temu zadeklarowało, że przy okazji modernizacji węzła transportowego chce 

od podstaw wybudować nowe dworce w Koszalinie i w Słupsku. Ostatecznie mamy jednoznaczne stanowi-

sko, że obecne dworce należy wyburzyć, ponieważ nie są funkcjonalne i są przestarzałe. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytania. 

1. Jakie nakłady zamierza ponieść ministerstwo w związku z budową dworców PKP w Koszalinie oraz 

w Słupsku? 

2. Jakie są terminy opracowania szczegółowych projektów? 

3. Jakie są koncepcje i projekty techniczne nowych dworców? 

4. Czy planowane są konsultacje dotyczące estetyki i funkcjonalności inwestycji? 

5. Jaka jest kategoryzacja dworców PKP w Koszalinie i w Słupsku? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 
 


